
Beste leden,

2020 is een jaar als geen ander. De Covid-

crisis heeft invloed op ons hele leven, wie we 

zien, waar we werken, de angst om ziek te 

worden (die helaas steeds vaker gegrond is), 

hoe we kijken als iemand naast ons niest in de 

winkel etc. etc. Ook op onze club heeft het zijn 

invloed. We dachten net dat het weer een 

beetje ging. De competitie is daarom ook weer 

opgestart. Door het weer stijgende 

besmettingsniveau, zijn er weer strengere 

maatregelen genomen om dat in te perken. 

Jammer genoeg behoort onze stad tot de 

koplopers. Ook onder onze leden is er een 

aantal besmettingen vastgesteld. Laten we ons 

hierdoor uit het veld slaan? Op z’n Rotterdams 

gezegd: “Bejje raar, ech nie!”. Daarom een 

editie van de Stylo, waarin u kan lezen wat we 

doen, nu en in de toekomst. Een ALV, maar 

dan net even anders dan anders. Iedere 

maandag de mogelijkheid te spelen, maar niet 

als vorig jaar om deze tijd. We slaan ons er 

gewoon doorheen met een glimlach, optimisme 

(zeker ook in de bieding) en hier en daar een 

drankje. Het leven gaat door, BC Metro gaat 

door.

Blijf gezond!

Laurens Dijkgraaf & Richard Wulff

De Metro Stylo
Officieel orgaan van BC Metro, Rotterdam

Voor feedback en bijdragen: metrozomer@gmail.com
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Convocatie Algemene Leden 
Vergadering 19 oktober 
19.00 uur

Op 19 oktober a.s. zullen we een 

algemene ledenvergadering houden, Het 

bestuur heeft gepland een zg. hybride 

vergadering te houden. Dat wil zeggen: live 

op de Lombard en tegelijkertijd per 

webcast, zodat alle leden mee kunnen 

kijken en mee kunnen stemmen. Op dit 

moment knopen wij de laatste technische 

eindjes aan elkaar. Alle details volgen per 

email.

Het was een prachtige 
zomer met veel zon. 
Ook onze 
wedstrijdleider heeft 
er met volle teugen 
van genoten, getuige 
zijn gebruind hoofd!

mailto:metrozomer@gmail.com
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Van de voorzitter

COVID-19 Wat kunnen we als club doen?

Voorlopig heeft het overleg met de GGD aan ons bevestigd dat de maatregelen die we genomen 

hebben (inrichting van de speelavonden) allemaal juist zijn. Ook de COVID-sport-coördinator van de 

gemeente stelt dat we het goed doen.

Bron-, en contactonderzoek 

Een heikel punt is op dit moment nog het bron-, en contactonderzoek. Dat zou normaal gesproken 

door de GGD’s moeten gebeuren, maar die lijken op dit moment overbelast te zijn. Voor de clubs is 

het moeilijk (mede op grond van privacy) om uit te vinden op welk moment een eventueel besmette 

persoon bij ons binnen is geweest, of hij/zij in die periode ook besmettelijk was voor anderen en wie er 

allemaal mogelijke wijze besmet kunnen zijn. Daarnaast kun je je afvragen of wij als niet professionals 

nu wel dit werk van de GGD’s moeten overnemen, dan wel dat we de artsen die bij ons spelen (vaak 

ook overbevraagd in deze periode) vragen om die beoordeling te geven. Hier zijn we nog niet uit.

Voorlopig kan het bestuur niet veel meer doen dan u van het aantal bij ons gemelde COVID-19 

besmettingen op de hoogte te stellen, zodat u uw eigen keuzes kunt maken. We hopen dat u dit niet 

als bangmakerij ervaart. 

Indien u of uw naasten besmet bent/zijn met COVID, wordt het op prijs gesteld als u dat aan ons wil 

doorgeven met de feitelijke achtergrondinformatie erbij (sinds wanneer, welke contacten heeft u gehad 

met bezoekers van ons denksportcentrum). Om reden van privacy is het volgende email-adres 

daarvoor geopend: metro.prive.info@gmail.com

Huuropzegging

Zoals jullie sinds begin september weten, hebben we teleurstellend nieuws ontvangen dat de huur na 

afloop van de huurtermijn, op 30 april 2023, niet wordt verlengd. 

Afgaand op de eerste berichten van de verhuurder, hebben vele vrijwilligers energie en geld gestoken 

in onze speelgelegenheid. Het plotseling veranderde standpunt van verhuurder heeft ons allemaal 

overvallen. 

We gaan niet bij de pakken neerzitten. Wij zijn erg positief over wat we met elkaar voor elkaar hebben 

gekregen de afgelopen tijd en hoe de verenigingen daarin met elkaar samenwerkten. Voor deze groep 

mensen gaan we ons weer sterk maken om hoe dan ook een fijne locatie - voor velen een tweede 

thuis - met elkaar te blijven delen. 

We hebben ruim twee-en- half jaar om verhuurder te bewegen de huur voort te zetten of een nieuwe 

stek te vinden. Alle tips zijn welkom, met zijn allen hebben we een prachtig netwerk! 

Simon Matthijssen

mailto:metro.prive.info@gmail.com
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Van de technische commissie

Het bestuur van DdL heeft een arts gevraagd de situatie te beoordelen. Op grond van de verzamelde 

informatie is de conclusie van de arts dat er geen reden is de club tijdelijk te sluiten, omdat het lang 

genoeg geleden is dat de laatste positief geteste persoon aanwezig was. DdL heeft geconstateerd dat 

Metro volgens de GGD adequaat heeft gereageerd op de besmetting.

Graag geven we ook een iets genuanceerder beeld van de situatie op grond van de analyse die heeft 

plaatsgevonden. Het is niet uit te sluiten dat enkele van de 5 besmettingen die na 7/9 zijn 

geconstateerd een gevolg waren van de aanwezige besmette persoon op 7/9. Echter er zijn ook 

tenminste twee besmettingen waar geen verband was (andere bron of te veel tijd ertussen). Dat past 

ook in het beeld dat de technische commissie geeft, dat juist bij Metro de regels goed worden 

opgevolgd. 

Na maandag 14-9 zijn er geen bridgers op maandagavond aanwezig geweest die later besmet bleken 

te zijn.

Maandag 5-10 zal de lopende live competitie voortgezet worden met in achtneming van het huidige 

protocol. Dat betekent dat er maximaal 30 personen per zaal aanwezig kunnen zijn.

Als er meer dan 30 personen komen zullen we gebruik maken van 2 zalen. Na 22:00 uur zal de bar 

gesloten zijn.  We beginnen met bridgen om 19:30 uur, dus een kwartier eerder. We kunnen gewoon 

onze 24 of 25 spellen spelen en dan omstreeks 22:30 uur veilig naar huis.

Het laatste corona protocol is te vinden op onze website en in het artikel van Denksportcentrum de 

Lombard direct onder dit artikel.

De technische commissie: Sylvia Timmerhuis, Huib Konijnendijk, Eric Langbroek

Van Denksportcentrum de Lombard
Vanaf 29 september is een nieuwe noodverordening van toepassing. Na overleg met de 

gebiedsadviseur Horeca van de gemeente is vastgesteld dat het mogelijk is dat wij als 

horecagelegenheid denksportactiviteiten kunnen blijven faciliteren. Daarbij is bevestigt dat de horeca 

om 22 uur strikt gesloten moet zijn, maar dat de zaal daarna nog enige tijd gebruikt kan worden om de 

denksportwedstrijd af te maken.

Het nieuwe protocol kun je vinden op de website. Graag deze link gebruiken en communiceren naar 

alle bezoekers. Op dit webadres zullen we altijd het actuele protocol 

tonen. www.denksportcentrumdelombard.nl/corona-protocol/

Als horecagelegenheid zijn we verplicht de gezondheidsvragen bij binnenkomst te stellen en 

gegevens te registreren. Voor een efficiënte uitvoering daarvan verzoeken we de verenigingen dit voor 

hun activiteiten te doen. 

De vereniging wordt gevraagd de gezondheidsvragen te verifiëren en een lijst met deelnemers 

voorzien van vinkjes (een vinkje per deelnemer bij 5x nee) bij de barmedewerker af te geven bij elke 

activiteit. Op bovenstaand webadres vind je ook de gezondheidscheck. Een geplastificeerde versie is 

in het Denksportcentrum beschikbaar. 

http://denksportcentrumdelombard.nl/corona-protocol/


Oktober 2020  - pagina 4

De “Corona enquête”

Zeker nu, dat we elkaar niet meer elke week zien, hebben we er als bestuur behoefte aan te weten 

wat er onder de leden leeft. Alleen op die manier kunnen we namens de leden beslissingen nemen. 

Alhoewel het bestuur het niet iedereen naar zijn/haar zin kan maken, wil het zo veel mogelijk met de 

wensen van de leden rekening houden. 

Vandaar dat er eind juni een enquête aan alle leden is uitgestuurd over hoe we met z’n allen de club 

zien in de wereld van Corona. We hebben daarvoor Survey Monkey gebruikt, oftewel de Aap.

De enquête is in zijn geheel te zien op https://5010.bridge.nl/, onze geheel vernieuwde website. 

Samenvattend hebben de 54 leden gereageerd en het volgende gezegd:

Het algemene beeld is de volgende: men vindt het leuker in de zaal te spelen, maar 48% (24 reacties) 

verwachten niet te komen of misschien te komen (“ik kijk het eerst even aan). Dat klopte ook. Nadat 

we open zijn gegaan waren er inderdaad paren die niet konden wachten om te spelen, maar zeker 

ook een groot aantal paren die een stapje terug deden.

34% zal misschien of niet meedoen als er alleen op Step wordt gespeeld tegen 46% bijna altijd of 

frequent. Ook dit heeft zich in de praktijk bewaarheid. De opkomst op onze stepavonden is erg goed. 

Het gemiddeld aantal paren wat heeft gespeeld ligt iets boven de 24. Dit zijn niet alleen leden van 

onze club. Leden van Never Down en BC ’85 zijn ook welkom. Dat houdt het spannend en de 

competitie levendig.

Slechts 16% van de respondenten vindt het niet prettig als het mogelijk is tegelijkertijd in de zaal en 

op Step te spelen. 52% vindt het prettig, 22% maakt het niets uit. Het blijkt dat met de huidige techniek 

en bij gebrek aan opkomstplicht, dit op Step nog moeilijk te realiseren is.

Er wordt duidelijk dat Step door 68% van respondenten als leuk wordt ervaren als keuze of aanvulling. 

Van degenen die op Step bij BC Metro hebben gespeeld vond 88% het leuk. 

Er is weinig behoefte aan instructie voor Step (maar 1 respondent wil dat). Wij geven maar al te graag 

instructie voor diegenen die dat willen. Er blijkt dan snel dat Step niet ingewikkeld is.

De open vraag over step is maar 13 keer beantwoord, waarvan 8 betekenisvolle antwoorden, Het 

indelen naar niveau (lijnen) wordt 3 keer genoemd. Het indelen in lijnen is op dit moment nog niet 

mogelijk op Step. Het is duidelijk dat het door sommigen vervelend wordt gevonden om tegen (in hun 

ogen) rare biedsystemen te spelen met afwijkende 2-openingen, canapé, T-Walsh, 8-11 SA-

openingen.

Dit artikel zou incompleet zijn zonder onze waardering uit te spreken voor Eric en Huib. Zij leiden de 

Step-avond in goede banen. Zeker in het begin was dat niet makkelijk: nieuwe techniek, andere 

manier van communiceren, mensen die aan deze vorm van bridge moesten wennen en veel 

arbitrages over van alles en nog wat. Chapeau!
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Heeft uw scherm dat nou allemaal verdiend?

Ervaringen met “steppen” met de laptop op de Lombard en BBO’en 
door de week

Welke partner is het meest geduldig? Welke partner laat zich allerlei 
dingen zeggen en speelt ongestoord en met goede zin verder? Welke 
tegenstanders dulden dat je als dummy dingen zegt als: “Nee joh!”, 
Juist, die partners en tegenstanders die achter een ander scherm zitten. 
Die horen je namelijk niet als je allerlei narigheid tegen je scherm roept.

Uw redacteur houdt van live spelen. Soms kan dat niet, bijvoorbeeld 
omdat een partner te ver weg (lees bij 020) woont of omdat een partner 
het niet zit zitten om naar de clubavond te komen. Dat mag, sterker nog, 
voor leden van risico groepen is dat slim. Uw redacteur speelt dus 
maandagavond op Step. Om de gezelligheid en het glas slobber (na de 
vierde ronde pas!) niet te hoeven missen, heeft uw redacteur een aantal 
keren zijn laptop meegenomen naar de Lombard. Zo kom je nog eens 
iemand tegen. Niet alleen leden, maar ook de nieuwe ster achter de bar, 
Rob. Rob praat graag en kan ook nog eens een keer goed bridgen. Of 
Kees, de lange blonde jongen achter de bar, die er pre-Corona ook al 
stond. (“Hé! Lang niet gezien!”). 

Het grappigste vond ik aan tafel te zitten met een andere Stepper. 
Gewoon, samen op de Lombard. We speelden ieder met onze eigen 
partner op afstand en dezelfde spellen (toevallig in dezelfde 
windrichting), Ineens kwamen er teksten uit als “Wat doe je nou”, “oh 
nee, hè”, “ik snap niets van jou”, Ik vond dat erg vermakelijk, te meer 
omdat mij bij een partijtje met mijn zus precies hetzelfde gebeurt.

Het alternatief is eigenlijk nog leuker. Met enige regelmaat spelen mijn 
(wisselende) partner en ik tegen een ongelofelijk gezellig damespaar 
van de Metro. De app-groep die we gebruiken om afspraken te maken, 
heet dan ook praatje-pot. We spreken af op BBO en spelen met z’n 
vieren een spel of 24. Daarnaast hebben we whatsapp-video op onze 
telefoons meedraaien, zodat er gewoon gepraat kan worden. Super 
gezellig en misschien een idee voor mensen, die het menselijk contact 
wèl en het virus juist niet missen. 

Ondertussen raad ik u aan lief te zijn tegen uw scherm. Een scherm 
verbergt tenslotte ook maar een mens.

Hé joh, ik 
signaleerde KLAVER

DOE NOU 

EENS 

NORMAAL!!!

Misschien 

even

Toeftrekken

?!?!

Hoe 

kan je 

daar in 

☠
☢-

naam 

op 

passen

??

Troef na, 
partner, 

TROEF NA
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De agenda van de Algemene Ledenvergadering

1. Opening en mededelingen

2. Agenda

3. Ingekomen stukken 

a. Vaststellen van de notulen van de AV van het afgelopen seizoen

b. Covid procedures

4. Algemeen verslag van de voorzitter van het seizoen 2019-2020 

5. Financieel verslag 2019-2020 

a. toelichting van de penningmeester op de balans van 30 juni 2020 en de staat van baten 
en lasten 2019-2020 

b. verslag van de kascommissie

c. Stemming over het gevoerde financiële beleid in de periode 2019-2020 beogende de 
decharge van het bestuur

6. Afdoening kwestie van vorig jaar inzake leden die gebruikmaken van een hardheidsclausule

7. Prijsuitreikingen, verslag TC 

8. Verslag van de commissie Lief en Leed

9. Verkiezing van bestuursleden: Simon Matthijssen wenst terug te treden uit het bestuur. Het 

bestuur stelt een herschikking van de posities voor, daarbij behoort de verkiezing van een 
nieuwe voorzitter.

a. Kandidaat namens het bestuur voor de positie van voorzitter is Richard Wulff.

b. Loes Vlasblom stelt zich kandidaat voor een positie in het bestuur

c. De overige leden van het bestuur hebben aangegeven door te willen gaan in het bestuur: 

Sylvia Timmerhuis, Lineke Schouwstra, Laurens Dijkgraaf, Huib Konijnendijk en Piet 
Romein. 

10. De eventueel nieuwe voorzitter neemt de leiding van de vergadering over en presenteert de 
plannen voor het komende jaar 

11. Vaststelling van de begroting voor het komende verenigingsjaar 

12. Vaststelling van nieuwe contributies 

13. benoeming van de kascommissie 

14. Vaststellen speelschema komend seizoen 

15. Rondvraag

16. Datum volgende Algemene Vergadering. Het bestuur stelt 20 september 2021 voor

17. Sluiting

Schriftelijke vergaderstukken worden apart per email verstuurd.


